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Abstract (en)
[origin: CH689177A5] The wheelchair (10) has a front cross member (12.1), two side-members (12.2.12.3) arranged symmetrically about the long
central axis, and a rear cross member. The side-members are L-shaped with a vertical arm (12.2) and a long arm (12.3) at right angles to it. The
cross member is positioned approximately at foot height and the rear cross member has an axle bar for a pair of rear wheels (18). On each of the
vertical arms of the side members is an adjustable front wheel mounting (25) on which the front wheels (24), are mounted. The wheel mountings are
angled backwards.

Abstract (de)
Der Rollstuhl (10) weist einen geschlossenen dreidimensionalen Rahmen (12) auf. Dieser wird gebildet durch einen vorderen horizontalen
Querträger (12.1), zwei symmetrisch zur Längsmittelebene des Rollstuhls (10) angeordnete Seitenträger (12.2, 12.3) und einen hinteren, im
wesentlichen horizontalen Querträger (14). Die Seitenträger haben die Form eines L mit je einem aufrechten Schenkel (12.2), der sich seitlich an
den vorderen Querträger (12.1) anschliesst, und mit einem rückwärts gerichteten Längsschenkel (12.3). An jedem aufrechten Schenke (12.2) der
Längsträger ist ein Vorderradträger (25) befestigt, an welchem ein Vorderrad (24) montiert ist. <IMAGE>
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